



SICO Wins Three Awards at the Financial Times 2026 Asset Management Excellence Awards Middle East

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, UAE, and Saudi Arabia, proudly announced that it has received three prestigious accolades at the Asset Management Excellence Awards Middle East 2026. Presented by the Financial Times (FT), the awards ceremony was held on 11 February 2026 at the Mandarin Oriental Jumeira in Dubai.

SICO was recognized with Best Overall Asset Manager, Shariah-Compliant Strategy of the Year, and Outstanding Female Leadership in Asset Management, reflecting the Bank's consistent investment performance, disciplined investment processes, and strong governance standards across asset classes.

With assets under management of USD 8.1 billion, SICO's regional equity and fixed income strategies delivered strong relative performance in 2025. The SICO Gulf Equity Fund delivered a return of 13.1% during the year, ranking among the top performing GCC/MENA

funds, while the SICO Fixed Income Fund generated a return of 9.3%, maintaining its leading position within its peer group.

SICO's Islamic investment strategies also demonstrated resilience. The SICO Capital MENA Equity Fund delivered a return of 2.3%, outperforming the S&P GCC Shariah Index, which declined by 3.5% over the same period. In addition, the Elzaad Sukuk Fund, launched in December 2023, achieved a cumulative return of 13.3% to date.

Within Saudi Arabia, a challenging year for equity markets saw several funds record negative performance. Against this backdrop, the SICO Capital Kingdom Equity Fund demonstrated flexibility of its investment strategy and the effectiveness of its risk management decisions, finishing 2025 ranked among the top Saudi equity funds.

SICO's Group Chief Executive Officer, Najla Al Shirawi, commented: "We are honored to receive these prestigious awards from the Financial Times, which highlight SICO's ongoing commitment to delivering meaningful results for our clients. This achievement is a testament to the dedication of our talented team and the continued trust our clients place in us as we navigate a dynamic investment landscape. These honors reinforce our position as a premier regional financial partner and drive our momentum as we continue to set new standards of excellence."

Ali Marshad, SICO's Deputy Group Chief Executive officer added, "Our asset management performance is underpinned by disciplined investment processes, rigorous in-house research across all investments, and transparent performance reporting in line with international GIPS standards. Across market cycles, our strategies have consistently outperformed peers and benchmark indices, reflecting the depth of expertise within our portfolio management and research teams. We believe that excellence in asset management is achieved through developing timely, market-appropriate investment strategies that balance risk and return to deliver sustainable value for our clients."

The Financial Times Asset Management Excellence Awards Middle East recognizes excellence, leadership, and innovation across the regional asset management industry. SICO's awards highlight its role in advancing investment standards and contributing to the development of regional capital markets.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.1 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to

Manama, Kingdom of Bahrain: 12 February, 2026

strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



سيكو تفوز بثلاث جوائز مرموقة ضمن جوائز التميز في إدارة الأصول للشرق الأوسط من الفاينانشال تايمز 2026

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يتمتع بتواجد راسخ في البحرين والسعودية والإمارات، عن الفوز بثلاث جوائز رفيعة المستوى ضمن جوائز التميز في إدارة الأصول في الشرق الأوسط التي قدمتها الفاينانشال تايمز خلال حفل أقيم لتوزيع الجوائز يوم 11 فبراير 2026 في فندق ماندرین أورينتال جميرا في دبي.

فقد حصدت سيكو جائزة "أفضل مدير أصول شامل للعام"، وجائزة "أفضل استراتيجية متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية"، إضافة إلى جائزة "القيادة النسائية المتميزة في إدارة الأصول للعام" في الشرق الأوسط. وتأتي هذه الجوائز تقديرًا للأداء الاستثنائي لسيكو، وابتكاراتها الإستراتيجية، والتزامها بتحقيق التميز عبر قطاع إدارة

الصناديق الإقليمية. ويأتي هذا التكريم في أعقاب ما حققه سيكو من نجاحات خلال العام والذي اسفر عن نمو الأصول تحت الإدارة إلى 8.1 مليار دولار أمريكي، إلى جانب تفوق صناديقها باستمرار على الصناديق الأخرى في السوق وعلى المؤشرات القياسية.

حققت استراتيجيات سيكو في الأسهم الإقليمية وأدوات الدخل الثابت أداءً قوياً خلال عام 2025، حيث سجل صندوق سيكو لأسهم الخليج عائداً سنوياً بلغ 13.1%， ليأتي ضمن أفضل الصناديق أداءً في أسواق دول مجلس التعاون الخليجي ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وفي السياق نفسه، حقق صندوق سيكو للدخل الثابت عائداً قدره 9.3%， محافظاً على موقعه المتقدم بين الصناديق المماثلة.

أما على صعيد الاستثمارات المتواقة مع أحكام الشريعة الإسلامية، فقد واصلت استراتيجيات سيكو تحقيق أداءً قوياً، حيث حقق صندوق سيكو كابيتال لأسهم منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا عائداً بلغ 2.3%， متفوقاً على مؤشر ستاندرد آند بورز الخليجي المتواافق مع الشريعة الإسلامية الذي تراجع بنسبة 3.5% خلال الفترة نفسها. كما حقق صندوق الزاد للاسكوك، الذي أطلق في ديسمبر 2023، عائداً تراكمياً بلغ 13.3% حتى تاريخه. وبالنسبة لأدائنا في السوق السعودي، وعلى الرغم من عام اتسم بتحديات واضحة لسوق الأسهم وتسجل عدد من الصناديق أداءً سليماً، أنهى صندوق سيكو كابيتال لأسهم المملكة عام 2025 ضمن أفضل صناديق الأسهم السعودية أداءً، مدعوماً بمرؤنة استراتيجيته الاستثمارية وقدرته على التكيف مع ظروف السوق المتغيرة.

وتعليقاً على هذه الجوائز، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "نشعر بالفخر والاعتزاز للحصول على هذه الجوائز المرموقة من فاينانشال تايمز، والتي تسلط الضوء على التزام سيكو المتواصل بتحقيق نتائج متميزة لعملائها. إن هذا الإنجاز يؤكد كفاءة وإخلاص فريق العمل من ذوي الكفاءة والخبرة، فضلاً عن الثقة المستمرة من جانب عملائنا وسط بيئة استثمارية مت sarعة النمو والتغير. إن مثل هذه الجوائز تسهم في تعزيز مكانتنا كشريك مالي موثوق في المنطقة، كما تمثل دفعـة قوية لجهودنا الرامية إلى إرساء معايير جديدة للتميز في الأسواق".

ومن جهته أكد علي مرشد نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة : " ينبع تميزنا في إدارة الأصول من نهج استثماري منضبط قائـم على الالتزام بالأبحاث الاستثمارية المعقمة والتي نعدها داخلـياً في سيكو لكل استثمار نقوم به كذلك نتميز بإعداد تقارير الأداء المفصلة بكل شفافية حيث تتوافق تقاريرنا مع معايير GIPS الدولية. لقد حققت استراتيجياتنا أداءً متفوقاً بشكل مستمر مقارنة بنظرائـها ومؤشراتها المرجعية عبر مختلف ظروف السوق، وهو ما يعكس عمق الخبرـات التي تتمتع بها فرقـنا لإدارة المحافظ والبحث. نحن على قناعة تامة بأن يتحقق التفوق في إدارة الأصول من خلال القدرة على خلق الفرص الاستثمارية الملائمة لأهداف العملاء ، والتي توازن بين نسب العائد والمخاطر بما يضمن تحقيق قيمة مستدامة لعملائـنا. "

ئمنح جوائز التميز في إدارة الأصول في الشرق الأوسط من فاينانشال تايمز، تقديرـاً للجهود الرائدة والتميز في قطاع إدارة الصناديق في المنطقة، وتكرم المؤسسات المالية التي تـُظهر مستويـات استثنائية من الابتكار والخدمـات المتميـزة والأداء الاستراتيجـي في الأسواق التنافـسـية. ولاشك أن حصول سيكـو على هذه الجوائز يـُؤكـد دورـها الفعالـ في دعم نمو الأسواق وتعزيـز التنمية الاقتصادية في الـبحـرين والـمنـطـقة بأكـملـها.

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإداره لديها إلى 8 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية الواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخد سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقام مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدققة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995 ، دأبت سيكو على تحقيق أداء متتفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار ، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف: +973 1751 5017
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com